
Protokół Nr XXXIV /09
z XXXIV Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 31 marca 2009 r

Posiedzenie XXXIV Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali
narad siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według
poniższego porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Przedstawienie Programu Restrukturyzacji Samodzielnego

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych na
lata 2009-2010.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:
1) udzielenia poręczenia długoterminowego kredytu bankowego
zaciągniętego przez Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej
w Ustrzykach Dolnych,
2) zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych,
3) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009r. ,
4) realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego
Kapitał Ludzki 2007 - 2013,
5) przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Ustrzykach Dolnych z realizacji zadań w 2008 r.
oraz Wykazu Potrzeb w zakresie Pomocy Społecznej na 2009 r. ,
6) ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagradzania
zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych
zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego
funduszu na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze
nauczycieli w szkołach i placówkach prowadzonych przez
Powiat Bieszczadzki w roku 2009,
7) WYrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieograniczonego
działek w Ustrzykach Dolnych stanowiących własność Powiatu
Bieszczadzkiego,
8) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego, stanowiącego
własność Powiatu Bieszczadzkiego, położonego w Łobozewie Górnym,
gmina Ustrzyki Dolne,



9) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu
zawarcia umowy i na wydzierżawienie na czas nieoznaczony lokalu
użytkowego stanowiącego własność Powiatu Bieszczadzkiego ( dot.
Pedagogicznej Biblioteki Wojewódzkiej ),
10) zmiany statutu Domu Pomocy Społecznej w Moczarach,
11) wyposażenia Domu Pomocy Społecznej w Moczarach w majątek.

6. Informacja z pracy komisji doraźnej ds. opracowania projektu herbu
Powiatu Bieszczadzkiego.

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
9. Zakończenie obrad sesji.

Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Otwieram XXXIV Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych
obecnych jest 15 radnych ( zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady
są prawomocne. Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy są propozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.
Propozycji zmian nie było.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował
aby przyj ąć go bez odczytywania.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.

Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.



Ad.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Przedstawienie Programu
Restrukturyzacji Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Ustrzykach Dolnych na lata 2009-2010.

Głos zabiera Pan Marceli Kuca - Dyrektor SPZOZ w Ustrzykach Dolnych
Przedstawię Państwu plan restrukturyzacji, który został opracowany przez
kierownictwo zespołu. Program obejmuje lata 2009 - 2010.

Założenia ogólne programu restrukturyzacji
-stworzenie sprawnej organizacji, jej struktury organizacyjnej, wyzwolenie
wyższej efektywności działania i pozyskanie pracowników jako aktywnych
uczestników procesu zmian,
-poprawa płynności finansowej, osiągnięcie dodatniego wyniku fmansowego
poprzez redukcję kosztów i wzrost przychodów oraz zmianę rozmiaru struktury
terminowej zadłużenia gwarantującą zachowanie płynności fmansowej,
-wzrost adekwatności świadczeń zdrowotnych oraz poziomu i zakresu ich
świadczeń.

Realizacja programu ukierunkowana jest na stworzenie sprawnego zespołu,
który umożliwi poprawę sytuacji finansowej poprzez zwiększenie dochodów
i racjonalizowanie kosztów oraz zagwarantuje pacjentom dostępność do
świadczeń medycznych na coraz wyższym poziomie i w coraz szerszym
zakresie, a pracownikom stworzy szansę na lepsze warunki pracy i w
przyszłości wyższe płace.

Cele programu restrukturyzacji:

1. Organizacyjne:
-redefmicja zakresu działania SPZOZ poprzez zmiany organizacyjne w
strukturze - stworzenie sprawniejszej organizacji zespołu,
-zmiany struktury zatrudnienia i zasad pracy

2. Finansowe:
-poprawa płynności fmansowej poprzez zmianę rozmiaru i struktury
terminowej zadłużenia,
-redukcja kosztów i wzrost dochodów,
-dyscyplina w realizacji planu fmansowego na 2009 i 2010 po
wprowadzeniu programu restrukturyzacji,

3. Zdrowotne:
-wzrost adekwatności świadczeń i podniesienie poziomu jakości ich
świadczenia.



Przedstawiony Program Restrukturyzacji SPZOZ Ustrzyki Dolne na lata 2009-
2010 Radzie Społecznej Szpitala i Zarządowi Powiatu, określa cel
restrukturyzacji defmiując sytuację ( organizacyjną i fmansową SPZOZ przed
i po zakończeniu wprowadzenia programu.
Zawiera:
-analizę sytuacji ekonomicznej zespołu wraz z propozycjami działań w celu jej
naprawy ( warianty struktury organizacyjnej zespołu, redukcja zatrudnienia,
źródła wzrostu dochodów),
-określenie terminu osiągnięcia celów programu (koniec roku 2010 ),
-określenie źródeł fmansowania działań niezbędnych do przeprowadzenia
programu restrukturyzacyjnego (poręczenie kredytu bankowego, zmiany
w strukturze kosztów, wzrost dochodów).

Efekty działań restrukturyzacyjnych
1. Redukcja zatrudnienia w latach 2009 - 2010 - 45 pracowników w tym:

-personel gospodarczy 14 (pracownicy kuchni, kotłowni i porządkowi),
-personel DRM i TS 7 (kierowcy, pielęgniarki, dyspozytor),
-średni personel medyczny 20
skutki zmniejszenia wynagrodzeń w 2009 roku 295 tys. zł.

w 2010 roku 815 tys. zł.
2. Redukcja kosztów materiałowych w 2009 roku 112 tys. zł.

w 2010 roku 150 tys. zł.
3. Redukcja kosztów zakupu procedur w 2009 roku 100 tys. zł.

w 2010 roku 100 tys. zł.
4. Planowane zwiększenie kontraktów z NFZ na 2010 rok :

w zakresie ortopedii 300 tys. zł.
w zakresie rehabilitacji leczniczej 200 tys. zł.

Razem efekty działań restrukturyzacyjnych:
W 2009 roku 507 tys. zł. - zmniejszenie kosztów
W 2010 roku 1565 tys. zł. - zmniejszenia kosztów i wzrostu

Źródłem fmansowania programu jest poręczenie kredytu bankowego przez
Radę Powiatu w wysokości 2500000 zł. z przeznaczeniem na:

1. Spłatę zobowiązań wymagalnych publicznoprawnych ( ZUZ, podatki).
2. Spłatę zobowiązań wymagalnych cywilnoprawnych.
3. Modernizacje izby przyjęć i montaż windy w części budynku w której

znajdują się przychodnie, diagnostyka, ambulatoryjna rehabilitacja
lecznicza.



Dotacja z budżetu samorządu powiatowego w wysokości 50 tys. zł. do chwili
zbilansowania się dochodów i kosztów w działalności zespołu.
Podejmowane działania w 2008 roku w celu rozszerzenia gamy świadczeń
zdrowotnych i podniesienia poziomu ich realizacji w zespole:

1. wznowiono działalność poradni kardiologicznej.
2. wprowadzono porady fizjoterapeutyczne w dziale rehabilitacji leczniczej.
3. od listopada 2008 r. realizowane są codzienne badania USG i na bieżąco

opisywane zdjęcia RTG.
4. od grudnia 2008 r. realizowane są hydroterapii ( wodolecznictwo).
5. od III dekady listopada realizowane są zabiegi ortopedyczne.
6. uruchomiono poradnię urologiczną.
7. realizowane są prace poprawiające warunki pobytu pacjentów na

oddziałach szpitalnych.
8. podejmowane są działania i prowadzone rozmowy w celu zatrudnienia

lekarzy specjalistów: internisty na oddział wewnętrzny, pediatry,
ortopedy.

9. prowadzone są prace dostosowawcze do wymagań jakimi powinny
odpowiadać pod względem fachowym i sanitarnym pomieszczenia
i urządzenia SPZOZ do wymogów Rozporządzenia Ministra Zdrowia
w tym zakresie.

10. podjęto działania w celu modernizacji izby przyjęć.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania?

Głos zabiera Radny Pan Wiesław Stebnicki
Plan restrukturyzacji był realizowany już wcześniej przez poprzedniczkę Pana
starosty Panią Sudoł i Pana Roczniaka. Mam przykre doświadczenia z tamtego
planu restrukturyzacji z tego powodu, że były 2 plany restrukturyzacji jeden
dla radnych a drugi dla wtajemniczonych. Byłem wtedy członkiem Rady
Społecznej i w związku z zaistniałą sytuacją zrezygnowałem z pełnienia tej
funkcji.
Tamta restrukturyzacja zakładała zwolnienia pielęgniarek i był wtedy wielki
szum, gdyż zwolnionych zostało 9 pielęgniarek a później przyjęto 13 nowych.
Dług wzrósł z 2 mln. zł. na 8 mln. zł.
Rozmawiałem również z Panią Dyrektor Leskiego szpitala i okazuje się, że ich
zadłużenie jest niewiele niższe niż nasze - 7.800.000,00 w tym wymagalne są
dużo mniejsze i struktura tych umów jest dużo lepsza.
Chciałbym aby wszyscy państwo sobie uświadomili, że jeżeli padnie nasz
szpital to polegniemy również i my. Na starostwo przyjdą te długi i nie będzie
szans na przetrwanie.



Prawda jest taka, że bez zwolnień się nie obejdzie ale chciałbym aby ta
restrukturyzacja była restrukturyzacja faktyczną aby tak jak powiedział Pan Dyr.
Kuca, że w 2010 r. szpital zacznie się bilansować.
Biorąc pod uwagę to, że nie zawsze jest tak jak się planuje, chciałbym aby
starostwo miało wgląd do tego co będzie się działo w szpitalu, jak będzie
przebiegać ta restrukturyzacja. Proponuję aby raz w kwartale Komisja
Rewizyjna mogła spotkać się z Panią księgową bądź z Panem Dyrektorem Kucą
aby obserwować na bieżąco jak sytuacja szpitala wygląda.

Następnie głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Jest to jedna z najważniejszych Sesji jaką dziś rozpoczęliśmy, dyskusja nad
poprawą sytuacji ratowania szpitala. Stoimy dziś pod ścianą gdzie musimy
podjąć decyzję co dalej ze szpitalem co z funkcjonowaniem powiatu. Uważam,
że będzie to krok jeden z najważniejszych w naszej kadencji. Uwarunkowania
jakie są w naszym kraju nt. służby zdrowia, to nie chciałby się tutaj rozwodzić,
bo nikt nie przyjdzie i nie podejmie za nas decyzji. Decyzje na górze są inne,
dzisiaj jest zmiana formy własności szpitali - to główny cel obecnego rządu -
plan B , który nie do końca jest zgodny jeszcze z prawem ale nadal trwają nad
tym debaty.
Więc nie możemy się teraz na ten plan B oglądać - z którego korzystać i tak nie
możemy. Przewiduje on likwidacje SPZOZ poprzez przejęcie długu przez
powiat. Na dzień dzisiejszy to 8.300.000,00 zł. przy zadłużeniu 11,500.000,00.
nasz budżet 25.000.000,00 zł. tego nie udźwignie.
W tym momencie nie stać nas na przekształcanie szpitala, więc jest to ostatni
moment aby próbować restrukturyzować szpital przed jego całkowitą
degradacją. Te 1,5 mln. zł., które Zarząd wnioskuje o przegłosowanie to ostatni
zastrzyk jaki możemy zrobić.
W imieniu Zarządu Powiatu proszę o przyjęcie planu restrukturyzacji.

Następnie glos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski
Mówi się o tym, że główną przyczyną tej zapaści był duży wzrost
wynagrodzeń lekarzy. Samo starostwo nie jest w stanie aby pomóc szpitalowi
dlatego proponuję aby dołączyły się do tego również samorządy gminne aby tą
pomoc powiększyć.

Głos zabiera również Radny Pan Marek Andruch
Wszyscy oczywiście podpisujemy się pod tym aby tą restrukturyzację robić.
Tylko prawda jest taka, że trzeba odnieść się do tego co przedstawił Dyr.
Szpitala.
My nie mamy żadnej wiedzy na ten temat. Weryfikacja liczb, które są tu
podane jest niemożliwa, nikt z nas tego nie zrobi, gdyż nikt na ty się nie zna
poza Radną Panią Mikołaj czak.



Jeżeli chodzi o uchwałę o kredycie to poprzedni dyrektor Pan Fleming
przekonywał nas aby wziąć kredyt na sprzęt dla szpitala. Miał on na siebie sam
zarobić, natomiast sprzęt stoi i nikt na nim nie pracuje. Nie wypracowuje się
obiecanych pieniędzy a my musieliśmy spłacić zaciągnięty na to kredyt.
Mam pytanie do dyrektora jak plan zwolnień ma się do tych wariantów?
Czy szpital faktycznie wyjdzie na "O" czy musimy ruszyć ta strukturę?
Bo jeżeli mamy się wyżyłować, pozwalniać ludzi i wyjść na "O" to po co
mamy wchodzić do programu który ma sprywatyzować szpital? Czy to ma sens?

Głos zabiera Pan Marceli Kuca - Dyrektor SPZOZ w Ustrzykach Dolnych
Jeżeli chodzi o zakup sprzętu to faktycznie poprzednie kierownictwo kupowało
sprzęt i jest on wykorzystywany bo takie są wymogi NFZ. Cały czas
podejmujemy wszelkie działania aby ten sprzęt był w coraz większym stopniu
wykorzystywany. Są prowadzone uzgodnienia, aby w naszym zakresie były
przeprowadzane również zabiegi urologiczne.
Jeżeli chodzi o programy restrukturyzacyjne to zakładaliśmy, że jeżeli
otrzymalibyśmy 2,5mln. zł. w okresie restrukturyzacji przy obecnej strukturze
osiągnęlibyśmy to zrównoważenie kosztu dochodu. Jeżeli tych 2,5 mln. zł. nie
będziemy mieli to trzeba będzie podjąć decyzje o likwidacji oddziału
pediatrycznego a w zamian powołanie zakładu opiekuńczo - pielęgnacyjnego.
I to da zmniejszenie kosztów i zwiększenie dochodów.
Wspominam również o tym, że poprzednie kierownictwo zaniechało w latach
2000-2005 pewnych działań w zakresie odzyskania funduszy z NFZ dot. ust.
203 i to ok. 3 mln. zł. Podejmowaliśmy próby odzyskania tych środków ale
jednak się nie udało. Jest to jeden z elementów przez który szpital znalazł się w
tak trudnej sytuacji, gdyż musiał finansować skutki ustawy ze swojego budżetu.

Radny Pan Marek Andruch
Jeżeli zamkniemy oddział pediatryczny to czy oddział ginekologiczny się
utrzyma?

Następnie głos zabiera Pan Marek Kęska - Z-ca Dyrektora SPZOZ
w Ustrzykach Dolnych
Możemy zlikwidować nawet kilka oddziałów od zaraz jeżeli państwo radni
taką decyzje podejmiecie, możemy ja realizować od zaraz i to pozwoli nam się
bardzo szybko zbilansować.
Tylko jest kwestia wyboru politycznego, co my tak naprawdę chcemy, jakie
oddziały chcemy mieć?
Czy będziemy się borykać długo z tymi problemami ale utrzymywać ten profil
taki jaki teraz jest, czy szybko się zbilansować - ale wtedy mamy tylko
przechowalnie. Również wtedy Pan dyr. DPS w moczarach byłby zagrożony
i miałby konkurencje.



A jeśli chodzi o te oddziały to nie ma takiej pewności, ponieważ system jest
połączony i trzeba by Si porozumieć z pediatrami.
Utrzymanie tego wariantu w takiej postaci w jakiej się znajduje w tej chwili
wymaga najwięcej czasu, dużego nakładu dyscypliny.

Następnie głos zabiera Radna Pani Teresa Mikołajczak
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej również spotykała się w sprawie planu
restrukturyzacji i nie przychyliła się do żadnego z tych wariantów. Natomiast
jako Komisja Zdrowia uważamy, że zmiany są nieuchronne, nie można tkwić
na takim samym etapie jak w tej chwili bo w szybkim tempie doprowadzi to do
tego, że szpital przestanie istnieć.
Wszyscy zatrudnieni stracą pracę a środki fmansowe obciążą starostwo
istniejące czy nie istniejące już wtedy.
Jeżeli chodzi o zmiany w Statucie jakie zaproponował Pan Dyrektor to my
jesteśmy -za. Nie jesteśmy w stanie wymagać od dyrekcji aby dokonywała
przemian z korzyścią dla funkcjonowania placówki jeśli jednocześnie nie ma
instrumentów, bo każde działania są oprotestowane i zakwalifikowane na nie.
Pierwszy wariant wydaje mi się nie możliwy do utrzymania za względu na to, że
starostwo nie stać na taki kredyt. Natomiast czy wariant B czy C czy jakiś inny
no to będzie do zastanowienia się.
Wydaje nam się również, że ludzie zatrudnieni w SPZOZ nie mają poczucia, że
istnienie tej placówki naprawdę wisi na włosku i to nie jest dlatego, ze jest źle
zarządzana tylko po prostu jest sytuacja jaka jest. I zakłada się, że część
placówek przestanie istnieć bo nie utrzyma się na rynku usług.
Bez zaangażowania pracowników Pan Dyrektor wiem jakimi WIZJamI
i możliwościami niczego nie przeprowadzi.
Teraz jest kwestia wypracowania co ma działać i to jest temat do dyskusji.

Następnie głos zabiera Radny Pan Ryszard Urban
Szpital jest rzeczą bardzo ważną, myślę że nie tylko dla mnie ale dla nas
wszystkich. Chciałbym aby ten szpital istniał.
Ma podobne odczucia jak Pan Starosta, jest to jedna z najważniejszych sesji.
Jednak mimo wszystko brakuje mi optymizmu. Znam dyrektora od lat i wiem,
że jest on człowiekiem czynu. Tylko nie wiem czy w tych realiach jakie są my
to wszystko przeskoczymy. Mamy 23 tys. ludzi i tyle i żeby kilka razy w ciągu
roku każdy poszedł do szpitala to my pewnych usług nie zrobimy.
Kierunek tego planu jest dobry tylko nie wiem czy to nie jest o 4 lata za późno.
Brakuje mi głębszej symulacji, bo Pan Dyr. mówi o wynikach symulacji, że to
przyniesie takie czy inne wyniki ale brakuje mi wskaźników.
Zatrudnienie według tego planu restrukturyzacji ma być zmniejszone o 15 %
w stosunku do całkowitej liczby.
Szpital po odejściu pana Fleminga przynosi 160 tys. długu co miesiąc. To jeżeli
15% zaoszczędzimy t i tak 135 tys. będzie długu. Skoro największymi



kosztami są koszty osobowe to gdzie my wreszcie zaoszczędzimy i w którym
miejscu to się zbilansuje. A dojdą jeszcze koszty kredytu i trzeba bezie to
spłacić. Jeżeli dojdzie już do ostatniego wariantu to już dla mnie nie jest szpital.
Chodzi o to abyśmy mieli w miarę kompleksową obsługę naszego
społeczeństwa.
A jak te zwolnienia grupowe odnoszą się do przepisów prawnych? Żeby jeszcze
z tym nie było jakiś kar pieniężnych i problemów.
Uważam, że pracownicy muszą zrozumieć, że jest granica, której nie mogą
przekroczyć bo wszyscy za to zapłacą.
Trzeba się zastanowić nad wszystkimi aspektami bo gra jest o wysoka stawkę.

Następnie głos zabiera Radny Pan Wiesław Jasiński
Pojawiają się obawy czy będzie ta pełna usługa czy też nie?
Na posiedzeniu Komisji Budżetowej podały różne głosy, ciężko jest
zdefiniować co do szczegółów, bo są różne warianty w różnych sytuacjach.
Również popieram aby Zarząd Powiatu monitorował uzyskane efekty tej
restrukturyzacj i.. aby wspierać Dyrektora w tych działaniach, bo one nie są
łatwe wręcz bardzo trudne.

Pan Stanisław Kaczmaryk - Wiceprzewodniczący Rady
Decydując się na tak wielkie poręczenie chcielibyśmy jako radni mieć
rzeczywisty wgląd na to co się dzieje.
Również uważam, że zrozumienie załogi jest bardzo ważne. Natomiast
większość myśli, że to nie ich problem, że to problem Rady czy Zarządu
i nikogo to nie obchodzi. My musimy pokazać, że tak nie jest, że stanęliśmy pod
ścianą. jak szpital padnie to już drugi raz nie powstanie.
Niestety na pewnych oddziałach nie możemy liczyć na zwiększenie usług.
Jeżeli obłożenie oddziału wewnętrznego to 84%, rehabilitacja 970/0 to nie ds.
rady tego zwiększyć. Chirurgia natomiast to 50% więc tu jest jedynie jakieś pole
manewru.
W obecnej chwili pracuje w szpitalu ok. 300 osób to wypada po 2 osoby na
1 łóżko, gdzie NFZ mówi o 1,6.
Przychody można zwiększyć w poradniach specjalistycznych ale też nie za
dużo, czyli musimy ciąć koszty. Można zacząć również świadczyć usługi takie
jakich do tej pory nie świadczyliśmy. Można utworzyć nowy oddział
opiekuńczy, który przynosiłby zyski.
W obecnej chwili nie ma innego pomysłu, więc róbmy to co jest zaplanowane
przez dyrekcję SPZOZ.



Następnie głos zabiera Pan Stanisław Leszega - Dyrektor DPS w Moczarach
Zawsze jest zagrożenie jeżeli powstaje jakaś nowa jednostka, która spełnia te
same usługi. Ponieważ DPS spełnia usługi opiekuńcze w związku z tym nie
będę mówił jak duże jest to dla nas zagrożenie.
Tego typu instytucje powstawały w różnych miejscach od 2000 - 2005 r. i to
spowodowało, że w naszym domu zaczęło brakować somatycznych
mieszkańców. Od 2005 roku zaczęło się stopniowo poprawiać.
Społeczeństwo się starzeje itego typu usług przybywa.
Informuję Państwa, że w DPS ludzi z naszego terenu jest bardzo mało,
większość jest z innych powiatów i teraz nasuwa się pytanie czy znajdą się
ludzie na te 20 miejsc w szpitalu?

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Podsumowując wszystkie wypowiedzi Państwa Radnych chciałbym
powiedzieć, że wszystkie głosy wniosły niewątpliwie bardzo dużo obszernych
i pozytywnych uwag z troska o losy naszego szpitala.
Jeśli chodzi o zwolnienia grupowe to Dyrekcja szpitala na tyle sprawnie
ułożyła plan, że na pewno nie naruszy żadnych norm i nie będzie z tego
powodu dodatkowych kosztów.
Główną przyczyną tej sytuacji w szpitalu był tatki okres, ze Państwo narzuciło
pewne zobowiązania w stosunku do pracowników i to spowodowało, że szpital
zaczął popadać w długi.
Jeśli chodzi o strukturę organizacyjną to doprowadzenie do sytuacji kiedy
szpital będzie się bilansował pozwoli na upodmiotowienie tego szpitala.

Ad. 5, pkt.I

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie udzielenia poręczenia długoterminowego kredytu bankowego
zaciągniętego przez Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej
w Ustrzykach Dolnych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
13 głosów - "za" , 2 głosy - "wstrzymujące"
Uchwała została podjęta. Uchwała w załączeniu.



Ad. 5, pkt.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pan Marceli Kuca - Dyrektor SPZOZ w Ustrzykach Dolnych
Wprowadzenie zmian w Statucie SPZOZ w Ustrzykach dolnych w rozdziale III
Organizacja Wewnętrzna Zespołu § 3 13 i 14 pozwoli na stworzenie
sprawniejszego organizacyjnie Zespołu, bardziej elastycznego i odpornego na
uwarunkowania i zmiany zewnętrzne.
Poprawi system zarządzania większą odpowiedzialnością kierowników
jednostek organizacyjnych za podejmowane decyzje.
Zmiany te pozwolą Dyrektorom SPZOZ na dostosowanie organizacji zespołu do
bieżących potrzeb wynikających z wprowadzenia programu restrukturyzacji
i zostaną one określone w regulaminie porządkowym SPZOZ.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
13 głosów - "za", l głos - "wstrzymujący"
Uchwała została podjęta. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009r.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
Proponuje się zwiększyć budżet powiatu o kwotę 308.488,78 zł.
Otrzymaliśmy również środki z Gminy Lutowiska na usuwanie klęsk
żywiołowych w kwocie 250.000, 00 zł.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.5, pkt.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego
Kapitał Ludzki 2007 - 2013.

Głos zabiera Pani Jowita Lach - Kierownik PCPR
Instytucja pośrednicząca zwróciła się do PCPR o wyłączenie kwot z tej
uchwały. Koszty projektu mogą zmieniać się w ciągu roku, wobec czego
zrezygnowano z zapisu dotyczącego wysokości wkładu własnego projektu oraz
dofinansowania EFS tak aby nie trzeba było tej uchwały zmieniać na kolejnych
sesjach.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Ustrzykach Dolnych z realizacji zadań w 2008 r. oraz
Wykazu Potrzeb w zakresie Pomocy Społecznej na 2009 r.



Głos zabiera Pani Jowita Lach - Kierownik PCPR
Zgodnie z art. 112 ust. 12 ustawy o pomocy społecznej z dnia 12 marca 2004 r.
przedstawiam Państwu radnym coroczne sprawozdanie z działalności Centrum
oraz Wykaz Potrzeb w zakresie pomocy społecznej.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagradzania zasadniczego,
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki
wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody za osiągnięcia
dydaktyczno-wychowawcze nauczycieli w szkołach i placówkach
prowadzonych przez Powiat Bieszczadzki w roku 2009.

Głos zabiera Pan Zygmunt Krasowski - Wicestarosta
Ustawa Karta Nauczyciela wprowadza obowiązek corocznego ustalania przez
organ prowadzący będący jednostką samorządu terytorialnego, regulaminu
wynagradzania dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego. Do
kompetencji organu prowadzącego między innymi należy:

określenie wysokości dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego,
funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowych warunków przyznawania
tych dodatków;

określenie szczegółowych warunków obliczania i wypłacania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw.

Zgodnie z art. 91d pkt l ustawy Karta Nauczyciela kompetencje te wykonuje
Rada Powiatu.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieograniczonego
działek w Ustrzykach Dolnych stanowiących własność Powiatu

'- Bieszczadzkiego.

Głos zabiera Pani Irena Krzywowiąza - Kierownik Wydziału Geodezji
i Gospodarki Nieruchomościami
Powiat Bieszczadzki jest właścicielem działki Nr 1245/1° o powierzchni
0,0851 ha, położonej przy ul. 29 Listopada w Ustrzykach Dolnych. W związku
z tym, że działka ta stanowi wąski pas gruntu graniczący z drogą dojazdową,
wystąpiono do Burmistrza Ustrzyk Dolnych o wydanie decyzji o warunkach
zabudowy powyższej nieruchomości z przeznaczeniem pod budowę garaży.
W dniu 5 grudnia 2008r. Burmistrz Ustrzyk Dolnych wydał decyzję Nr 144/08
o warunkach zabudowy dla inwestycji obejmującej budowę 10 boksów
garażowych w zabudowie szeregowej, na działce Nr 1245/10 w mieście Ustrzyki
Dolne, gmina Ustrzyki Dolne.
Mając na względzie powyższe przeprowadzony został podział działki 1245/10 na
12 działek oznaczonych jako Nr Nr 1245/11, 1245/12, 1245/13, 1245/14,
1245/15,1245/16, 1245/17, 1245/18,1245/19,1245/20, 1245/21.
W związku z powyższym Zarząd Powiatu w Ustrzykach Dolnych postanowił
przeznaczyć działki te do sprzedaży w drodze przetargu pod budowę garaży.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 5, pkt.8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego, stanowiącego
własność Powiatu Bieszczadzkiego, położonego w Łobozewie Górnym, gmina
Ustrzyki Dolne.

Głos zabiera Pani Irena Krzywowiąza - Kierownik Wydziału Geodezji
i Gospodarki Nieruchomościami
Powiat Bieszczadzki jest właścicielem udziału w wysokości 1322/10000
części nieruchomości położonej w Łobozewie Górnym, gmina Ustrzyki Dolne,
zabudowanej budynkiem mieszkalno-użytkowym Nr 16, posadowionym na
działce
Nr 256/1 o pow. 0,4000 ha. W budynku tym na parterze znajduje się lokal
użytkowy nr 10 o powierzchni 50,21 m",
Z dniem 1 maja 2008 r. wygasła umowa użyczenia na wyżej wymieniony lokal,
zawarta pomiędzy Powiatem Bieszczadzkim, a Samodzielnym Publicznym
Zespołem Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych, który przeznaczony był na
prowadzenie podstawowej opieki zdrowotnej. SP ZOZ nie przewiduje
zagospodarowywania powyższego lokalu dla swoich potrzeb związanych z
działalnością statutową.
W chwili obecnej przedmiotowy lokal nie jest użytkowany, a Powiat
Bieszczadzki ponosi koszty związane z utrzymaniem tej nieruchomości takie jak
podatek od nieruchomości, energia elektryczna itp.
W związku z powyższym lokal ten postanowiono przeznaczyć do sprzedaży,
gdyż nieruchomość ta nie przynosi żadnych dochodów, a wręcz generuje straty.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. S, pkt.9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu
zawarcia umowy i na wydzierżawienie na czas nieoznaczony lokalu
użytkowego stanowiącego własność Powiatu Bieszczadzkiego.

Głos zabiera Pani Irena Krzywowiąza - Kierownik Wydziału Geodezji
i Gospodarki Nieruchomościami
W dniu 2 maja 2006 r. w Ustrzykach Dolnych pomiędzy Powiatem
Bieszczadzkim, a Pedagogiczną Biblioteką Wojewódzką w Krośnie została
zawarta na czas określony (tj. od dnia 01.07.2006r. do dnia 30.04.2009r.)
umowa dzierżawy lokalu użytkowego o powierzchni 82,75 m-, znajdującego się
na parterze budynku przy ul. Bełskiej 22 w Ustrzykach Dolnych.
Do Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych w dniu 5 marca 2009 r.
wpłynął wniosek Pedagogicznej Biblioteki Wojewódzkiej w Krośnie
o przedłużenie umowy dzierżawy przedmiotowej nieruchomości, począwszy od
dnia l maja 2009r.
Pedagogiczna Biblioteka Wojewódzka w Krośnie w 2006 r. przeprowadziła na
własny koszt remont lokalu, który obejmował wymianę okien, drzwi,
grzejników centralnego ogrzewania i malowanie pomieszczeń.
W związku z poniesionymi nakładami finansowymi na remont lokalu, oraz tym,
że z zasobu biblioteki korzystają mieszkańcy powiatu bieszczadzkiego - Zarząd
Powiatu postanowił odstąpić od przeprowadzenia przetargu i przedłużyć
umowę dzierżawy przedmiotowego lokalu na rzecz Pedagogicznej Biblioteki
Wojewódzkiej
w Krośnie.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 5, pkt.IO

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zmiany statutu Domu Pomocy Społecznej w Moczarach.

Głos zabiera Pan Stanisław Leszega - Dyrektor Domu Pomocy Społecznej
w Moczarach
Zmiana ta dotyczy określenia w § 3 pkt. l jednego typu domu i polega na
wykreśleniu typu dla osób przewlekle somatycznie chorych a pozostawieniu dla
osób przewlekle psychicznie chorych. Zmiana ta pozwoli nam na wystąpienie
do Wojewody Podkarpackiego o zarejestrowanie domu na czas nieokreślony co
wiąże się możliwością przyjmowania nowych mieszkańców i podniesienie
kwoty opłat za pobyt w naszym domu do wysokości faktycznych kosztów
utrzymania.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.ll

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyposażenia Domu Pomocy Społecznej w Moczarach w majątek.

Głos zabiera Pan Stanisław Leszega - Dyrektor Domu Pomocy Społecznej
w Moczarach
W związku z częściową adaptacją zespołu budynków DPS - budowa placów,
dróg, ujęcia wody, proponuje się zwiększyć wartość budynków o kwotę
396.561,30 zł.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał proj ekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.



Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z pracy
komisji doraźnej ds. opracowania projektu herbu Powiatu Bieszczadzkiego.

Pan Zygmunt Krasowski Wicestarosta i Radny Pan Marek Andruch
Przedstawiają propozycje herbu, które stanowią załącznik do protokołu.

Ad. 7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
__- Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania

radnych.
Interpelacji i zapytań nie było.

Ad. 8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski
i oświadczenia radnych.
Wolnych wniosków i oświadczeń nie było.

Ad. 9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zakończenie obrad sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XXXIV Sesję Rady
Powiatu.

Protokołowała Przewodniczący
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